
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-03/2017 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 21. 3. 2017 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Hojka, Zahálka Coufalová, Hráský, 
Novotná, Pokorná, Panská, Jelen, Dvorský, Malá, Harbichová 
Studentská komora (s): Omcirk, Anděrová 
Omluveni: Jebavý (a), Ižovská (s), Pecinová (s),  
Nepřítomní: Brtník (s), Thiel (s), Bujnovský (s) 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Vindušková, Parry Martínková, Petr 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. Senátor Kaplan 

navrhl u bodu 6 a 9 upravit znění pouze na projednání. Senátor Hojka navrhl stáhnout bod 

11, neboť se tento bod nestihl projednat. U bodu 10 doporučuje také pouze projednání, 

taktéž senátor Zahálka doporučil toto učinit u bodu 8. 

Hlasování o programu zasedání 21. 3. 2017 s výše uvedenými změnami: (14-0-0) (pro-

proti-zdržel se). 

Usnesení 01/03/2017: AS UK FTVS schválil upravený program zasedání 21. 3. 2017. 

 
2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 21. 2. 2017 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 21. 2. 2017 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 21. 2. 2017: (11-0-3). 

Usnesení 02/03/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 21. 2. 2017. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o proběhlém kolegiu rektora, kde se znovu projednávaly vnitřní 

předpisy. Na poradě vedení byla stanovena pracovní komise, kde jsou i zástupci senátu. 

Bude třeba kvalitně připravit materiály na akreditace. Mělo by dojít k navýšení rozpočtu 

univerzity, na druhou stranu bude méně financí na projekt SVV. Připravují se podkladové 

materiály pro výroční zprávu univerzity. Dojde i k elektronickému zveřejňování 

habilitačních prací. Dále děkanka přiblížila grant dr. Kovářové, u kterého vedení rozhodlo 

na tento projekt nepřistupovat. Bude třeba přeložit webové stránky do angličtiny. Je pokles 



v počtu přihlášek v rámci univerzity a to cca 10 tis. Naše fakulta zaznamenala jen malý 

pokles.  

Senátor Dvorský přiblížil situaci kolem přejmenováním katedry a obavu, že budeme v tomto 

směru přeběhnuti jinou školou. 

 

4. Projednání a schválení Nájemní smlouvy 2017 – LTD – Spolek C 

Tajemník Zelenka přiblížil Nájemní smlouvu 2017 – LTD – Spolek C. Je to v podstatě 

pokračování a právní narovnání stávající smlouvy. Senátor Jelen za ekonomickou komisi 

doporučil smlouvu ke schválení, taktéž legislativní komise, která upozornila jen na drobné 

nedostatky. 

Hlasování o Nájemní smlouvě 2017 – LTD – Spolek C: (15-0-0) 

Usnesení 03/03/2017: AS UK FTVS schválil Nájemní smlouvu 2017 – LTD – Spolek C. 

 

5. Projednání a schválení nájemní smlouvy na pronájem pozemků v loděnici Trója pro 

účely vybudování výpusti odpadních vod 

Tajemník Zelenka uvedl, že magistrát schválil předělání výpusti odpadních vod, což je 

vítaný krok. K tomuto je třeba dočasně využít pozemky fakulty, čemuž byla vypracována 

nájemní smlouva. Ekonomická komise danou smlouvu doporučuje ke schválení. Předseda 

legislativní komise Kaplan se také vyjádřil ve smyslu doporučení ke schválení, pouze uvedl 

několik drobných změn. Předseda Heller podotkl, že se zde řeší pouze výpusť, ale 

protipovodňová ochrana ne. Tajemník uvedl, že zde je ve výhledu řešení současné situace. 

Hlasování o nájemní smlouvě na pronájem pozemků v loděnici Trója: (15-0-0) 

Usnesení 04/03/2017: AS UK FTVS schválil nájemní smlouvu na pronájem pozemků 

v loděnici Trója pro účely vybudování výpusti odpadních vod. 

 

6. Projednání vnitřního předpisu Znak Fakulty tělesné výchovy a sportu 

Proděkan Petr uvedl, že došlo pouze k upravení názvu univerzity a jsou vyvěšena pravidla 

k používání znaku fakulty. Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že toto bude poté 

schvalováno zároveň se statutem fakulty. Legislativní komise k tomuto bodu nemá 

připomínky. Přítomní senátoři se shodli na dosavadním uvádění názvu fakulty (UK FTVS). 

 

7. Projednání a schválení Disciplinárního řádu pro studenty UK FTVS 

Proděkanka Parry Martínková uvedla, že Disciplinární řád pro studenty UK FTVS byl 

vypracován na základě pokynů univerzity. Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že 



některé připomínky již byly prodiskutovány a zapracovány, a tedy doporučuje tento řád ke 

schválení. 

Hlasování o Disciplinárním řádu pro studenty UK FTVS: (15-0-0) 

Usnesení 05/03/2017: AS UK FTVS schválil Disciplinární řád pro studenty UK FTVS. 

 

8. Projednání Jednacího řádu Vědecké rady UK FTVS 

Děkanka Kohlíková přiblížila Jednací řád Vědecké rady UK FTVS. Legislativní komise 

zaslala připomínky k tomuto řádu a upozornila na drobné nedostatky. Proběhla diskuse 

ohledně Jednacího řádu Vědecké rady UK FTVS. 

 

9. Projednání Sponzí absolventů bakalářského studia UK FTVS 

Děkanka uvedla, že překlad sponzí byl kontrolován filozofickou fakultou, tudíž by měl být 

v pořádku. Pouze je třeba ujednotit, zda bude nejdříve uváděná univerzita a poté fakulta 

nebo naopak.  

 

10. Projednání pravidel pro organizaci studia 

Proděkanka Vindušková přiblížila pravidla pro organizaci studia a zmínila, že na definitivní 

verzi se zatím ještě pracuje. Předseda studijní komise Hojka uvedl, že studijní komise se 

k tomuto sešla, ale zatím není definitivní dokument. Děkanka informovala, že doporučení 

univerzity je, aby jeden školitel vedl maximálně 20 bakalářských prací, 15 diplomových 

prací a 10 disertačních prací. 

 

11. Projednání a schválení Harmonogramu akademického roku 2017/2018 

Proděkanka Vindušková přiblížila Harmonogram akademického roku 2017/2018. Předseda 

studijní komise Hojka se vyjádřil, že studijní komise s navrženým harmonogramem souhlasí 

a doporučuje ke schválení. 

Hlasování o Harmonogramu akademického roku 2017/2018: (15-0-0) 

Usnesení 06/03/2017: AS UK FTVS schválil Harmonogram akademického roku 

2017/2018 

 

12. Výsledky hodnocení výuky studenty 

Proděkanka Vindušková informovala, že hodnocení výuky studenty proběhlo v souladu 

s OD č. 5/2016 Pravidla pro hodnocení výuky studenty na FTVS UK. Toto hodnocení je 

prováděno dvakrát za akademický rok. Hodnocení má elektronickou podobu a probíhá 



prostřednictvím SIS v modulu Anketa. Ankety se zúčastnilo 14% oslovených studentů 

(278). Hodnoceno bylo 380 přednášek a cvičení. Slovních připomínek k předmětům bylo 

zadáno 44. Účast studentů mírně vzrostla. 

 

13. Různé 

Děkanka informovala o programu PROGRES Q17. Tajemník Zelenka uvedl, že financování 

programů PROGRES Q19 a Q41 jsou v pořádku, je třeba dořešit financování Q17, na 

kterém se pouze podílíme (hlavním koordinátorem je pedagogická fakulta). Vyčlenění 

finančních prostředků na projekt Q17 musí projednat a schválit AS UK FTVS. Jsou 

navržena 2% z programu PROGRES, celkově cca 200 tis. Kč. Předseda ekonomické komise 

Jelen souhlasil s finanční spoluúčastí, ale pouze z bonifikací. Proběhla diskuse ohledně 

projektu Q17. Tajemník uvedl, že konkrétní rozdělení prostředků z bonifikací posléze 

zdůvodní. 

Hlasování o vyčlenění 2 % z bonifikací programu PROGRES na projekt Q17: (14-0-0) 

 

Usnesení 07/03/2017: AS UK FTVS souhlasí s poskytnutím částky 2% z bonifikací 

projektu PROGRES na projekt Q17. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  PaedDr. Jitka Vindušková. CSc. 

  doc. PhDr. Irena Parry Martínková, Ph.D. 


